
 

 

 
 
 
 
 
 

Vragen ex. Artikel 45 van het reglement van orde van de gemeenteraad 
 
Schriftelijke vragen over het artikel in de Stentor van 9 maart: ‘Vaccinatiegraad tegen 
mazelen in Zwolle daalt tot onder kritische grens’. 
 
Zwolle, 10 maart 2024 
 
Geacht college,  
 
We leven gelukkig in een land waar we met een simpel prikje onze kinderen en de 
gemeenschap tegen dodelijke ziektes kunnen beschermen. Het is dé taak van de 
overheid om ervoor te zorgen dat zoveel mogelijk mensen die vaccinaties ook krijgen.  
Tien jaar geleden lag de vaccinatiegraad voor baby’s én voor kinderen nog boven de 
kritische grens van 95%, nu is dat niet meer het geval, blijkt uit cijfers van het RIVM. De 
WHO (wereldgezondheidsorganisatie) stelt dat een vaccinatiegraad van 95% nodig is om 
te beschermen tegen een uitbraak van mazelen. Zwolle haalt dat streefgetal op dit 
moment dus niet. Dit staat in het genoemde artikel in de Stentor geschreven en hier 
maakt de VVD Zwolle zich grote zorgen om. Er is een daling zichtbaar van het aantal 
gevaccineerde baby’s en kinderen in Zwolle. Hierdoor ontstaan er gezondheidsrisico’s en 
kans op een uitbraak van de gevaarlijke ziekte mazelen. Volgens de artsen is het niet 
meer de vraag of die er komt, maar wanneer. En deze ziekte kan bij kinderen ernstig 
verlopen.   
Dat brengt de fractie van de VVD op de volgende vragen: 
 
1. Heeft het college kennis genomen van het artikel in de Stentor? 
2. Maakt het college zich samen met de VVD grote zorgen over deze dalende cijfers? 
3. Is het college het met de VVD eens dat het in het belang van kinderen, de omgeving 

en de gemeenschap is dat kinderen gevaccineerd zijn? 
4. Is er bij het college bekend of er bij de GGD sprake is van een toename van het aantal 

kinderen met de mazelen in Zwolle? 
5. Had het college al eerder signalen ontvangen dat de vaccinatiegraad in Zwolle aan het 

dalen is? Zo ja, wat heeft het college daar al aan gedaan?  
6. Wat is het college van plan te gaan doen om de vaccinatiegraad in Zwolle weer 

omhoog te krijgen, in ieder geval tot boven de kritische ondergrens? Heeft het college 
hier al een actieplan voor opgesteld? Zo ja wanneer kan de raad dat ontvangen, zo 
nee waarom niet? 

7. Kan het college aangeven hoe ze actief gaan monitoren hoe de vaccinatiegraad zich 
gaat ontwikkelen de komende periode? Zo nee, waarom niet? 

8. Wil het college de raad daar actief over informeren?  
 
Bij voorbaat dank voor uw reactie.  
Namens de fractie van VVD Zwolle, 
 
Annemee van de Klundert 
 
https://www.destentor.nl/zwolle/vaccinatiegraad-tegen-mazelen-in-zwolle-daalt-tot-onder-kritische-
grens~a5c572fb0/ 
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